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Een bezoeker test elektronisch 
aangedreven inline skates op 
de CES, de Consumer Electro-
nics Show die in januari werd 
gehouden in Las Vegas, Nevada. 
Ondanks de grote hoeveelheid 
bezoekers en de overvloed aan 
nieuwe gadgets en innovaties, 
zijn de verwachtingen op de 
korte termijn voor veel elektro-
nicaproducenten niet bepaald 
positief. Samsung moest 
bijvoorbeeld begin januari be-
kendmaken dat de operationele 
winst in het laatste kwartaal van 
2022 met 69 procent gedaald 
was ten opzichte van een jaar 
eerder. De sterkste daling in tien 
jaar. Samsung zag een daling 
in de vraag naar smartphones. 
Bovendien is ook de vraag naar 
Samsungs geheugenchips 
minder groot, omdat veel 
elektronicaproducenten eerst 
gehamsterde voorraden uit de 
lockdown-periodes aanspreken. 
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WANKELE WINST 
TECH-FABRIKANTEN

Begin februari is de internetcon-
sultatie afgerond over de Wet 
digitale algemene vergadering 
privaatrechtelijke rechtspersonen. 
Met dit voorstel moet de digitale 
aandeelhoudersvergadering (ava) 
nu definitief in de wet verankerd 
worden: “Het wordt voor bestu-
ren, leden/aandeelhouders van 
NV’s/BV’s, verenigingen, VvE’s, 
coöperaties en onderlinge waar-
borgmaatschappijen mogelijk om 
digitaal te vergaderen.” 

Tijdens de coronapandemie 
werden veel ava’s al online gehou-
den. De VEB is niet tegen digitaal 
vergaderen an sich, maar vreest 
wel dat bedrijven omwille van het 
gemak zullen kiezen voor online 

only ava’s en dus de fysieke ava 
zullen laten schieten.

De VEB bezoekt jaar in jaar 
uit vele tientallen ava’s en heeft 
tijdens en na de lockdowns 
noodgedwongen ook veel digitale 
vergaderingen bijgewoond. Deze 
ervaring leert zonder twijfel dat de 
dialoog tussen aandeelhouders en 
bestuurders en commissarissen 
in fysieke ava’s scherper, beter en 
betekenisvoller is dan in een online 
vergadering. De VEB zou dus in 
het voorstel voor de nieuwe wet 
de verplichting willen opnemen 
voor nv’s om de ava in ieder geval 
hybride te houden; aandeelhou-
ders kiezen dan zelf of zij online 
deelnemen dan wel de vergade-
ring echt bezoeken.

De VEB heeft inmiddels per brief 
gereageerd op het voorstel van 
Franc Weerwind, minister voor 
Rechtsbescherming, en plaatste 
op de website een oproep aan be-
leggers om hun mening kenbaar te 

maken. Dat sorteerde effect. Het 
aantal reacties op de consultatie 
verdubbelde in een paar dagen tijd. 

Het wetsvoorstel is nog in de 
ontwerpfase. Na de consultatie 
bekijken de betrokken ministers of 
het voorstel aanpassing behoeft 
en wordt het voorstel verder 
besproken (en eventueel ge-
amendeerd) in de ministerraad en 
vervolgens in de Tweede Kamer en 
de Eerste Kamer. De VEB blijft be-
trokken bij de lobby om de fysieke 
ava in ere te houden. Updates leest 
u in Effect en op de VEB-website.

CONSULTATIE DIGITALE AVA
Een voorzet voor een nieuwe 
wet zou weleens het einde kun-
nen betekenen van de ‘fysieke’ 
aandeelhoudersvergadering 
(ava). Dat is niet in het belang 
van aandeelhouders.

BETERE  
DIALOOG OP 
FYSIEKE AVA


